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D66 p. 13
thema veiligheid en
handhaving

Er wordt aangegeven dat
overlastmeldingen een knelpunt in de
keten vormen. Dit wordt in deze tekst
vanuit het oogpunt van handhaving
aangevlogen. Wordt er ook gekeken naar
de achterliggende reden van het
overlastgevend gedrag? Wordt hier
bijvoorbeeld ook een koppeling gemaakt
met het sociaal domein?

D66 p. 16 Thema onderwijs en IKC verzuimcijfers missen, wanneer volgen die?

D66 p. 14 financien programma (tabel)
er staan hier 'negatieve baten' in. Hoe kan
dat nou?

D66 p. 29 paragraaf 1 bouwleges

Er staat dat de leges met 40% terug liepen
en dat men nog aan het uitzoeken is of dit
structureel is, maar is er wel wat te zeggen
over de oorzaak? Komt dit door een
verminderd aantal aanvragen? Of mag je
minder kosten per aanvraag rekenen?

D66 p. 102 Toelichting programma 3

Subsidie bestrijding energiearmoede is niet
volledig besteed (225k). Hoe komt dit? Komt
dit geld nog wel op de juiste plek terecht?

D66 p. 9 Regionale samenwerking

Uit welke resultaten blijkt de strategische
inhoudelijke aanwending van onze
samenwerkingsverbanden in de praktijk?

D66 p. 9 Regionale samenwerking

Als voorbeeld van het zijn van een sterke
partner in de regio zijn worden gegeven dat
het college in besturen zit (dat doet
iedereen) en projectleiderschap verdeeld is
(dat doet dus ook iedereen), uit welke
concrete input en acties blijkt het 'sterk'
gedeelte?

D66 p. 10-13 Participatie en communicatie

Tot welke afname van bezwaren en
beroepen heeft de versterkte aandacht voor
participatie en communicatie concreet
geleid?

D66 p. 21 Openbaar groen
Hoeveel vierkante meter grijs is verwijderd
ten behoeve van groen?



D66 p. 32 Kwijtscheldingsbeleid

Een meerderheid van de
kwijtscheldingsverzoeken wordt afgewezen.
Wat zijn de afwijzingsgronden? Hoe kunnen
we de communicatie verbeteren of regels
versimpelen om dit voorspelbaarder en beter
bij de verwachtingen van inwoners te doen
aansluiten?

PRO

Niet
aangege
ven Niet aangegeven

Het ratioweerstandsvermogen 2024 is 10 en
wordt uitmuntend genoemd. Tot welk niveau
is het ratiovermogen voor het college
aanvaardbaar? Met andere woorden tot
hoever mag het ratiovermogen dalen om nog
tot aanvaardbaar te worden aangeduid door
het college?

Mooi K&B

Niet
aangege
ven Niet aangegeven

Waarom is er niet gekozen in het jaarverslag
zoals in de voorgaande jaren met tekens wat
er gehaald is/op schema ligt/enige vertraging
of gestopt is?

Mooi K&B

Niet
aangege
ven Niet aangegeven

Klopt het dat uit de enquête omgevingsvisie
meer dan 50% aangaf graag via de fysieke
manier op de hoogte te willen worden
gehouden?

Mooi K&B

Niet
aangege
ven Niet aangegeven

Wat zijn de kosten van het doorvoeren
huisstijl tot op heden geweest en wat is het
totale budget hiervoor?

Mooi K&B

Niet
aangege
ven Niet aangegeven

Graag ontvang ik de 6 voorkeursscenario en
wat is het budget hiervoor om dit te kunnen
realiseren?
-Graag duidelijkheid wat wordt bedoeld met;
onze eigen ambities hierin

Mooi K&B

Niet
aangege
ven Niet aangegeven

In de jaarlijkse rapportage sportpad leest
Mooi Kaag en Braassem door de regels door
dat EEM min of meer aangeeft dat ze te
weinig mogelijkheden zien om voldoende te
kunnen sparen voor de vervanging
kunstgrasvelden, graag toelichting hoe het
college dit gelezen heeft?

Mooi K&B

Niet
aangege
ven Niet aangegeven

Op welk moment denkt het college dat er
meer duidelijkheid komt voor de
vrijkomende locaties scholen?



Mooi K&B

Niet
aangege
ven Niet aangegeven

Skave Huse;
Waarom is het college van mening dat de
locatie die de bewoners van NW
aangedragen hebben te duur is, ik ontvang
graag en gespecificeerde berekening waaruit
dit blijkt?
Klopt het dat de Binnenvest die min of meer
de meeste kennis heeft op dit gebied heeft
aangegeven de plek die de bewoners hebben
aangedragen een betere plek is dan het
college wilt?

Mooi K&B

Niet
aangege
ven Niet aangegeven

Welk plan van aanpak is er geweest om de
bijstandsgerechtigden naar beneden te
kunnen krijgen?
Hoeveel inwoners onder de 50 jaar
ontvangen een bijstandsuitkering?

Mooi K&B

Niet
aangege
ven Niet aangegeven

Wat zijn de exacte afspraken nu bij de
regionale huisvestigingsverordening?
Wat zijn nu de exacte afspraken bij de
doelgroepenverordening en wanneer komt
het college met een raadsvoorstel naar de
raad toe?

Mooi K&B

Niet
aangege
ven Niet aangegeven

Waar denkt het college tijdelijke woningen te
kunnen gaan plaatsen en hoe moet ik de
actieve lobby zien?

Mooi K&B

Niet
aangege
ven Niet aangegeven

Wat is de laatste stand van zaken
woningbouw Dierenweide Hoogmade

Mooi K&B

Niet
aangege
ven Niet aangegeven

Waarom heeft het college aangegeven om in
Hoogmade West geen gronden te willen
aankopen voor woningbouw maar wel
tegelijkertijd aan actief grondbeleid te willen
doen?

Mooi K&B

Niet
aangege
ven Niet aangegeven

Wanneer krijgen de Hoogmadenaren van het
college te horen wat er met het
dorpsperspectief gaat gebeuren, ik ontvang
graag een schema van een plan van aanpak
tot het eind vh jaar?

Mooi K&B

Niet
aangege
ven Niet aangegeven

Er was afgesproken dat we in Kaag hetzelfde
zouden doen als in Hoogmade en daar was
budget voor vrijgemaakt, waarom is hier niet
aan gehouden door het college?



Mooi K&B

Niet
aangege
ven Niet aangegeven

Hoeveel civiele kunstwerken in K & B hebben
het cijfer matig gekregen waarbij min of
meer de veiligheid in het geding komt voor
onze inwoners?
Klopt het dat de raad in 2021 al via een RIB
op de hoogte is gebracht dat de
Noorderhemweg niet veilig genoeg meer was
en dat hier budget voor vrijgemaakt moest
worden om het weer veilig te kunnen
maken? Is dit gebeurd, graag toelichting van
het college

Mooi K&B

Niet
aangege
ven Niet aangegeven

Ik ontvang graag welke activiteiten en met
welk budget in 2025 op het programma
staan qua recreatie

Mooi K&B

Niet
aangege
ven Niet aangegeven

Welke kennis brengt de gemeente in bij de
integrale aanpak bodemdaling?

Mooi K&B

Niet
aangege
ven Niet aangegeven

Waar in 2024 hebben er riool overstorten
plaats gevonden in K & B?

Mooi K&B

Niet
aangege
ven Niet aangegeven

Wat zijn de kosten geweest om het illegaal
aangelegde werkplaatslocatie langs de
Ripselaan weer in oude staat te krijgen en
wat zijn de totale kosten hiervan geweest?
Wat is de argumentatie waarom wethouder
Kistemaker de clustermanager hiervan de
schuld heeft gegeven in het openbaar daar
Mooi K & B van mening is dat een wethouder
te allen tijde naar buiten toe de
verantwoordelijke is

Mooi K&B

Niet
aangege
ven Niet aangegeven

Ik ontvang graag het overzicht van de
declaraties 2024 van de directie

Mooi K&B

Niet
aangege
ven Niet aangegeven

Graag duidelijkheid bij risicoprofiel
Grietpolderweg, gaat van 1.200000 2023
naar 2.500000 in 2024

Mooi K&B

Niet
aangege
ven Niet aangegeven

Leningenportefeuille;
We gaan van 40186 miljoen 2024 naar
132211 miljoen in 2028, graag duidelijkheid
wat de rentekosten in 2028 op jaarbasis zijn,
hoe denkt het college met zo grote stijging
lening de begroting nog rond te kunnen
krijgen?

Mooi K&B

Niet
aangege
ven Niet aangegeven

Hoe denkt het college de toegekende regio
deal voor K & B te kunnen gaan gebruiken?



Mooi K&B

Niet
aangege
ven Niet aangegeven

Wat zijn de advocaatkosten La Gro in 2024
geweest?
Wat zijn de juridische kosten geweest van
zzp ambtenaar in 2024?
Wat zijn de kosten geweest voor de
gemeente rechtszaken in 2024?

Mooi K&B

Niet
aangege
ven Niet aangegeven

Advocaatkosten La Gro Grietpolderweg
150000 euro, graag duidelijkheid hoe tot dit
bedrag tot stand is gekomen?

Mooi K&B

Niet
aangege
ven Niet aangegeven

Wat is de laatste stand van de Herenweg?
Wat is de schatting wat hier de juridische
kosten van worden?

Mooi K&B

Niet
aangege
ven Niet aangegeven

Graag toelichting over Leimuiden Zuid
waarom dit niet vd grond is gekomen? Is de
raad hiervan op de hoogte gesteld via een
RIB?

Samen Accountantsverslag

Kan het college reageren op de
aanbevelingen van de account en aangeven
of deze nog opgepakt gaan worden?

CDA pag. 6 Land- en tuinbouw

Land- en tuinbouw.  Werkgelegenheid is
cruciaal voor de bestaanszekerheid. Hoe
moeten we deze zin lezen in dit verband?

CDA pag.7 Veiligheid en handhaving

Er wordt gemeld dat Veligheid en
handhaving uitvoeren 'weer verder onder
druk is komen te staan en in de knel komt.
Hoe staat onze gemeente ervoor op dit
thema, regionaal gezien? (Aantal meldingen,
aantal FTE wat met veiligheid en handhaving
bezig is, etc). Daarnast; Zijn er echt meer
incidenten of zijn er meer meldingen nu de
drempel om een melding te doen lager is?
(o.a. door meld misdaad anoniem wat we
sinds enkele jaren hebben).

CDA pag. 18 Wonen

Waarom gaan we alleen lobby inzetten op
beleidswijzigingen bij andere overheden ten
behoeve van tijdelijke woningen en
bijvoorbeeld niet in gesprek met
grondeigenaren, ontwikkelaars met
grondposities, inwoners die bereid zijn een
tijdelijke voorziening in of bij de eigen
woning te maken (zoals een woonruimte
boven de garage bij 2 onder 1 kap
woningen), etc. Graag nadere duiding.



CDA pag 18 Wonen

Op welke wijze wordt er gecontroleerd op
zelfbewoning en anti-speculatie van
woningen?

CDA
Raadsvo
orstel Wonen

Bouwen buiten BSD wonigen bouwen wordt
vermeld als belangrijke ambitie; In het kader
van 'Straatje erbij' delen wij deze mening.
Echter het wordt hier vrij scherp gesteld dat
dit een algemeen doel is en dat is niet de
afspraak. Graag een toelichting waarom dit
zo vermeld staat in het raadsvoorstel.

CDA pag  41 Speeltoestellen

Graag ontvangen wij een overzicht van het
aantal speeltoestellen in onze gemeente in
de afgelopen 4 jaar.

CDA pag 44 Wegen (asfalt)

Wij lezen dat het college de conclusie trekt
dat ondanks het faillissement van de
raamcontractant er toch goede stappen zijn
gezet; Wij zien/dit verklaart dat op diverse
wegen al ruim een jaar markeringen dat er
herstel plaats dient te vinden. De genoemde
visuele inspectie kan niet om deze
markeringen heen. Wanneer mogen we
verwachten dat dit onderhoud aan onze
wegen weer op peil is?

CDA pag 47 Verstrekte gemeentegaranties

Wij lezen niets over de garantiestelling voor
de Stichting Huisvesting Werkende Jongeren.
Graag een toelichting of de gemeente voor
deze projecten wel of niet garant staat en
onder welke voorwaarden

CDA Saldo garantstelling

Op de technische avond over de jaarcijfers
bleek dat er een saldo van 678.000 euro aan
garantstelling voor inwoners van kracht is;
maar dat het daadwerkelijke saldo/stand van
deze leningen onbekend was. Het zou zo
maar 50% hiervan kunnen zijn en dat geeft
begrotingsruimte. Graag ontvangen wij een
toelichting wat eraan gedaan wordt om
komend jaar het juist saldo in onze
jaarrekening te kunnen vermelden.

CDA Garantstellingen
Zijn er op dit moment lopende (nieuwe)
aanvragen?

CDA pag. 118 Baten en lasten per taakveld

Graag ontvangen wij de exacte de baten en
lasten 2024 van de speeltuinen (en dus ook
het saldo)



CDA
Doorschuiven budgetten
wegen/riolering

Ook dit jaar worden veel budgetten
doorgeschoven. Vorig jaar hebben wij deze
doorschuiving afgeroomd en nu zien we
weer doorschuivingen. Dit maakt het
jaaroverschot 2024 'troebel' (en is heel
vervelend; verkeersveiligheid staat als
speerpunt in het raadsakkoord). Om dit te
gaan voorkomen vernemen wij graag of er
een actieplan is om dit komend jaar te gaan
voorkomen.

CDA Grex Sportpad/Kineo

Waarom is de schuigbeweging ten behoeve
van het Sportpad/Kineo niet meegenomen in
de GREX?

CDA Veerstoepen kaag

De vervanging van de veerstoepen van de
veepont Kaag staat al een aantal jaar
vermeld en wordt steeds doorgeschoven.
Wat is de reden dat de veerstoepen in 2024
wederom niet zijn vervangen en wat is de
planning? Op welke wijze is de veiligheid van
de veerstoepen en daarmee het pont
gewaarborgd?

Mooi K&B

Niet
aangege
ven Niet aangegeven

Hoeveel bomen zijn er in 2024 door de
gemeente gepland? Wat kost een
gemiddelde boom? Wat is het budget wat
beschikbaar is voor aanplanting nieuwe
bomen per jaar?

Mooi K&B

Niet
aangege
ven Niet aangegeven

Wat is het jaarlijkse budget voor bloemrijke
bermen? Waar zijn de bloemrijke bermen in
Kaag en Braassem terug te vinden?


